



Chinese Finance Association of America

美国华人金融协会

CFAA Successfully Hosted the Inaugural Networking Reception On 4/23/2009

On April 23, 2009, CFAA successfully hosted the Inaugural Networking Reception at the Union League Club of Chicago. More than 70 guests attended the reception including the Honorable Deputy General Counsel Mr. Chu Maoming of the Consulate General of the People's Republic of China in Chicago. On behalf of the Consulate, Mr. Chu expressed his congratulations to the establishment of Chinese Finance Association of America and anticipated CFAA to be a viable platform to facilitate the communication of the financial industry between the US and China. Counsel Mr. Li Xuqin of the science and technology division also attended the reception. Please see related news posting on the website of Ministry of Foreign Affairs of the People's Republic of China and that of Consulate General of China in Chicago on the last page of the event note.



Ms. Vivian Lin, President of CFAA delivered a welcome speech on behalf of the Board of Directors, reiterating CFAA's mission of serving the Chinese finance professionals and others who are interested in the financial industries of China and its commitment to achieve the mission at a high professional standard and in a long-term sustainable way.





Chinese Finance Association of America

美国华人金融协会

The highlight of the reception was the speech by the distinguished keynote speaker Mr. Eric Hargan, former Deputy Secretary of the U.S. Department of Health and Human Services on the topic of “Financial Impact of Healthcare Reform in the US”. Mr. Hargan’s speech covered the impact of the potential healthcare reform by the Obama administration on the US economy, fiscal policy and budgeting, pharmaceutical industry, health insurance system, Medicaid and Medicare as well as impact on individuals and corporate. His insightful and interesting speech was followed by many interesting and good questions from the audience, some of whom stayed on talking to Mr. Eric Hargan and other guests until one and a half hour after the reception formally concluded at 8pm.



The reception was a great success, attracting guests including senior executives from local major financial institutions, seasoned investors from global and local asset management firms, experts from futures industry and trading firms, bankers from the commercial banking industry, finance professors, attorneys with M&A experiences, accountants, and consultants, as well as students from MBA programs from both Chicago and as far as Urbana-Champaign, IL and South Bend, Indiana.





Feedback From Attendees on CFAA Inaugural Networking Reception

Eric Hargan (Keynote Speaker): I enjoyed doing the presentation, and I hope that it got CFAA off to a good start! I really enjoyed meeting everyone there. You had a great turnout!

Sharon: It was really nice going to the CFAA event. ... It was very well organized compared to the other events I have gone to. It was quite fun and informative talking to you and all the other organizers. It's really good for me to get more perspectives from practice point of view to supplement the academic background. Please keep me updated with the events.

Quan: It was my pleasure to meet CFAA board members. Obviously, you guys had a great success on today's event. Congratulations.

Andy: Thanks for inviting us! It was a very informative speech and discussion. It was a good start. Job well done!

Aaron: Congratulations for the success of the CFAA event. It is indeed a good platform for people to share information and learn from each other. Thanks for your effort and wish you continued success in near future.

Travis: I really had fun last night at your event. Everybody was very friendly. It was very informative too. Thanks for inviting me.

Annie: Thanks for your time and efforts to organize this event for our Chinese financial professionals in Chicago. Wish we could have more in the nearly future. Again, I appreciated you and your organization to support the networking of our Chicago Chinese financial professionals.

Tom: Just wanted to let you know how much I enjoyed your event last night. Thanks for inviting me!

Monica: I really had a great night yesterday. Thank you for giving me this chance to know a lot of great people.

Anne: Thanks very much for inviting me. It was a very successful and well-attended event!



Chinese Finance Association of America

美国华人金融协会

驻芝加哥副总领事储茂明出席美国华人金融协会活动 - Windows Internet Explorer

http://www.fmprc.gov.cn/chn/pds/gjhdq/gj/bmz/1206_22/1206x2/t559066.htm

驻芝加哥副总领事储茂明出席美国华人金融协会...

中华人民共和国外交部
Ministry of Foreign Affairs of the People's Republic of China

首页 外交部 外交动态 国家和组织 资料 服务 网站地图

您想去
亚洲
请选择
出发

国家概况
双边关系
相关新闻
发言人有关谈话
重要讲话
重要文件
外交机构信息
驻外报道
外交掠影
前往该国注意事项

首页 > 国家和组织 > 国家 (地区) > 北美洲 > 美国 > 驻外报道

驻芝加哥副总领事储茂明出席美国华人金融协会活动

2009/04/25

2009年4月23日晚, 储茂明副总领事应邀出席美国华人金融协会成立仪式并致辞表示祝贺。

美国华人金融协会是在芝加哥金融领域工作的华人发起成立的一家非营利性机构, 宗旨是为华人金融专业人士服务。

当天晚上, 该协会还邀请美国卫生与人力资源部前常务副部长哈根就金融对美国健保改革的影响作主旨演讲。哈根在任期间致力于推动中美在卫生和健康领域的双边友好合作。他在演讲中对中国医疗卫生改革给予积极评价, 希望继续为推动两国在有关食品、药品检验和医疗卫生改革等方面的交流与合作努力。

科技组李旭勤领事也出席了上述活动。

中华人民共和国驻芝加哥总领事馆 - Windows Internet Explorer

http://www.chinaconsulatechicago.org/chn/

中华人民共和国驻芝加哥总领事馆

繁体中文 English

中华人民共和国驻芝加哥总领事馆
Consulate-General of the People's Republic of China in Chicago

领馆活动 新闻 外交部发言人谈话 新闻业务 签证护照 领事保护 商务 侨务 教育 科技 文化 重要通知 关于我们

本站点 搜索

总领事致辞
专题
中国国情
中国外交政策
中美关系
台湾问题
香港问题
西藏问题
人权问题
朝核问题六方会谈
揭批邪教“法轮功”
政府白皮书
2008年北京奥运会

领馆活动

驻芝加哥副总领事储茂明出席美国华人金融协会活动

4月23日晚, 储茂明副总领事应邀出席美国华人金融协会成立仪式并致辞表示祝贺。 美国华人金融协会是在芝加哥金融领域工作的华人发起成立的一家非营利性机构, 宗旨是为华人金融专业人士服务。 当天晚上, 该协会还邀请美国卫生与人力资源部前常务副部长哈根就金融对美国健保改革的影响作主...

- 驻芝加哥总领事黄屏访问威斯康星大学麦迪逊分校 (2009-04-23)
- 驻芝加哥总领事黄屏与威斯康星州华侨华人代表座谈 (2009-04-23)
- 驻芝加哥总领事黄屏参观威斯康星州有关公司 (2009-04-23)
- 驻芝加哥总领事黄屏会见威斯康星州州议会众议长 (2009-04-23)

更多...

新闻

- 胡锦涛会见参加中国海军成立60周年庆典活动的29国海军代表团团长 (2009-04-23)
- 刘延东与美华人专家学者就“教育改革和发展”座谈 (2009-04-22)
- 刘延东考察微软公司和波音公司 (2009-04-21)
- 温家宝会见美国前总统布什 (2009-04-21)